
TILTAK FOR Å FREMME DUSJING ETTER GYMTIMEN 

På foreldremøtet i høst ble problemet med at svært mange elever ikke ønsker å dusje etter 

gymtimen tatt opp. Det lukter vondt av elevene og dette gjør klasserommet til en utrivelig 

arbeidsplass for både lærere og medelever.  

I løpet av de siste ukene har dette problemet forverret seg og det virker som om det har utviklet seg 

en ukultur der det gjelder å ikke dusje. Dette problemet ble tatt opp i FAU og vi ønsker å oppfordre 

foreldrene til å snakke med barna sine om dette slik at lærere og medelever slipper å plages av svette 

kropper etter gymtimene. 

Hilsen Siren, Christines mamma (trinnkontakt).   


